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Bestuurlijke organisatie 
 
Bestuurlijke samenstelling en aandachtsgebieden: 
 

Naam Functie Aandachtsgebied 

Lianne Lenssen – Hurkmans Voorzitter Algemeen / Centrum plan 

Mirjam van de Nieuwenhof Penningmeester Social media / dorpsagenda 

Stef van den Bosch Bestuurslid Openbare ruimte, kermis, 
vliegbasis  

Koen Keunen Bestuurslid Social media / dorpsagenda 

Niels van den Berkmortel Bestuurslid Speelvoorzieningen  

Fettje Suys Bestuurslid  Zorg & Welzijn 

Esther van den Elsen Bestuurslid DATUM Omgevingsvisie, duurzaamheid, 
vliegbasis 

 
Activiteiten 
 
Terugkijkend is het Dorpsoverleg Milheeze, zoals velen, opgelucht dat in Q1 van 2022 de 
maatregelen rondom Covid-19 zo veel als mogelijk niet meer actief waren. Dat betekende dat we in 
2022 weer heel veel live ontmoetingen hebben gehad en dossiers voortvarend opgepakt konden  
worden.  
Het bestuur is met de komst van Esther van den Elsen aangevuld. Zij heeft ook een nieuw 
aandachtsgebied onder haar hoede genomen; duurzaamheid.  
 
Het horizontaal overleg in de gemeente Gemert-Bakel is vormgegeven; een initiatief om van en met 
alle dorpsraden uit de gemeente de informatie en kennis uit te wisselen. De eerste bijeenkomst heeft 
plaatsgevonden en handelde over de wijze waarop dorpsraden informatie ophalen en verwerken 
m.b.t. woningbehoeften. Het Dorpsoverleg Milheeze heeft in nauwe samenwerking met de 
Stuurgroep de Mortel de bijeenkomst voorbereid en gepresenteerd. Het resultaat was een wrap-up 
van informatie die dorpsraden kunnen benutten bij het ophalen van de woningbehoefte in hun dorp. 
 
De wijkschouw heeft in september 2022 plaatsgevonden en werd, ondanks het slechte weer, toch 
redelijk bijgewoond door inwoners van het dorp. Vooraf waren via de website van de gemeente 
diverse knelpunten doorgegeven door inwoners. De looproute ging langs de knelpunten. Per 
knelpunt werd meteen gekeken of er op korte termijn een oplossing kan komen of dat de 
oplossingsrichting in beleid opgenomen zou kunnen worden. We blikken terug op een aantal snelle 
acties vanuit de gemeente. We zien echter ook een aantal knelpunten die al langere tijd aanwezig 
zijn en waar al vaker aandacht voor is gevraagd. Helaas is het blijkbaar lastig om voor die knelpunten 
een adequate oplossing te realiseren. We blijven hiervoor als platform tussen gemeente en inwoners 
de aandacht voor vragen. 
 
In dit verslag leest u verder per aandachtsgebied welke inspanningen zijn verricht en met welke 
resultaten we 2022 af hebben gesloten en met vertrouwen uitzien naar 2023. 
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1. Kermiscomité 

Dit jaar is er weer als vanouds kermis geweest in Milheeze. Hier zijn verschillende activiteiten 

rondom heen georganiseerd. Een opening door de fanfare i.s.m. kinderen van de basisschool. 

Gevolgd door een woordje van de wethouder Wilmie Steegs. De volgende dagen waren er 

o.a. acteurs, een kleurplaten wedstrijd en scheurkaarten.  

 
2. Speelvoorzieningen 

De samenstelling van de werkgroep speelvoorzieningen:  J. van Waaijenburg (eerste 
aanspreekpunt speelveld Groenendaal), B. Koenen, K. Peeters (eerste aanspreekpunt 
speelveld Bergakker),             
T. Egelmeers, S. Kortooms (eerste aanspreekpunt speelveld Griensvenstraat).  
Vanuit het Dorpsoverleg is Niels van den Berkmortel het aanspreekpunt 

 
De werkgroep is in maart bij elkaar geweest, het volgende is besproken. 
-In 2022 is er geen onderhoud van de speelvelden nodig, deze zal doorgeschoven worden 
naar 2023. 
-Bij de speelvelden zijn enkele gaten in de beukenhagen welke gedicht moeten worden. 
Hierover is contact geweest met de gemeente, er is toegezegd dat zij dit gaan verzorgen. 
-In 2022 zijn er door de gemeente periodieke snelheidscontroles gedaan ook bij de 
speelvelden, uit de controles kunnen we concluderen dat er rondom de speelvelden 
gemiddeld niet te hard wordt gereden en dat maatregelen op dit moment niet nodig zijn. 
 

3. Website – social media Dorpsoverleg en Dorpsagenda Milheeze. 
In 2022 hebben we (via een professional) een workshop Inzet Social Media gevolgd. Dit heeft 
geresulteerd in meer frequenter gebruik van Facebook en Instagram. Berichten van 
verenigingen worden via facebook door Dorpsoverleg gedeeld. Inmiddels zitten we op bijna 
700 volgers op Facebook. Uiteraard wordt alle informatie die we willen delen ook geplaatst 
op de website. Het aantal bezoekers / gebruikers van de website was afgelopen jaar 803.  

 
4. Verenigingen-overleg 

In 2022 is er een verenigingen overleg geweest waaruit bleek dat de wens tot een 
gezamenlijke activiteit van alle verenigingen nog steeds leeft. We hopen dat we deze 
verenigingen dag (Millus doet het!) kunnen organiseren in 2023. 
 

5.  Activiteiten werkgroep Zorg en Welzijn  

Omgevingsvisie: 
Jet Jansen en Martha van de Heuvel hebben namens Z&W input gegeven op de  

 bijeenkomst over dit onderwerp op 7 maart. 
 

Beweegtuin: 
Na een intensieve voorbereiding was op 21 mei de feestelijke opening van de  

 beweegtuin. De realisatie van dit project blijkt inmiddels  een meerwaarde voor ons dorp. Er  
wordt enthousiast gebruik van gemaakt; zowel individueel als door groepen. 

 
Themamiddag: 
Op initiatief en in samenwerking met de KBO is de themamiddag “ (H)ouden we het gezellig” 

 georganiseerd. Het onderwerp oudermishandeling  ( fysiek/emotioneel / financieel ) is een 
 gevoelig en lastig onderwerp wat moeilijk bespreekbaar blijkt. Het organiseren van zo’n 
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 bijeenkomst vraagt dan ook om een deskundige aanpak. Vandaar dat deze middag  geheel 
 werd verzorgd door de organisatie “De wilde kastanje” uit Culemborg. Het heeft geleid tot 
 een fijne, zinvolle bijeenkomst voor ouderen, familie,  professionele hulpverleners  en 
 vrijwilligers. 
 

Opvang Oekraïense vluchtelingen: 
Ook werd er dit afgelopen jaar een beroep gedaan voor de opvang van vluchtelingen uit de  

 Oekraïne en wel in de leegstaande pastorie van ons dorp. Onder leiding van duizendpoot 
 Martha van de Heuvel ging men aan de slag. Een werkgroep werd samengesteld met ieder 
 zijn taak : materialen verzamelen, poetsen, inrichten etc. Het resultaat binnen zo’n korte tijd, 
 met hulp van zoveel mensen , was ongelooflijk en hartverwarmend. 
 

Mantelzorgbijeenkomst: 
Voor de mantelzorgers werd er in november een gezellige middag met oud-hollandse  

 spelen en natuurlijk een hapje en een drankje georganiseerd. Om hen op deze wijze een 
 verdiend compliment te geven werd zeer gewaardeerd en bleek voor herhaling  
 vatbaar. 
 

Samenstelling werkgroep: 
De volgende personele wijzigingen vonden plaats: 
Tonnie van Kan nam dit jaar afscheid, in haar plaats is gekomen Charelle Driessen,  

 huisarts in Bakel. Als vertegenwoordiger vanuit het Dorpsoverleg is Mirjam van de  
 Nieuwenhof gestopt, Fettje Suijs-Draaisma is haar opvolgster. John Meulenbroeks is als 
 nieuw lid de werkgroep komen versterken. 
 

 
6. Advies/Klankbord Buitengebied. 

Er zijn geen grote punten geweest afgelopen jaar. Kleinere punten waren: 
- Communicatie rondom herstelwerkzaamheden aan de weg tussen de Rips en 

Deurne.  
-  Natuurbegraafplaats, ook hierin enkel communicatie. 
 

7. Reactivering vliegbasis De Peel. 
In zoverre neemt het Dorpsoverleg een neutrale positie in en zal het geen acties of 
anderszins houden of ondersteunen. Wel wil het ervoor zorgen dat alle partijen hierbij 
betrokken zo goed mogelijk geïnformeerd zijn en blijven. In 2022 heeft het Dorpsoverleg nog 
geen acties ondernomen en enkel het oor te luister gelegd bij verschillende partijen en hierin 
geholpen in verdere communicatie.   

 
8. Ontwikkelingen woningbouw De Berken 

Het in medio juni 2020 gepresenteerde plan heeft aanzienlijke vertraging opgelopen. Er zijn 
meerdere sessies geweest met de projectleider en met de gemeente om dit plan te 
versnellen. Opgegeven redenen zijn, het vergroten stedelijk zoekgebied, corona, 
vertragingen bij externe bureaus en vakanties. Inmiddels is het bestemmingsplan 
goedgekeurd en ligt het plan ter inzage. Ten opzichte van de gestelde hoop dat eind 2022 de 
schop in de grond kan, dient dit te worden bijgesteld tot medio/eind 2023.  
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9. Klankbordgroep Achter De Berke 
Er zijn geen sessies meer geweest met de klankbordgroep, het plan gaat gestaag door. Wel 

zijn er enkele korte status updates gedaan door het Dorpsoverleg. 

 
10. Centrum Plan Milheeze 

Het vervolgen van het schetsproces voor het masterplan Centrum Plan Milheeze stond 
centraal in 2022.  
 
De klankbordgroep (een samenwerking tussen de voormalige initiatiefgroep en direct 
omwonenden van het plangebied van ongeveer 20 inwoners uit Milheeze) is tot en met juli 
ongeveer 5 keer bij elkaar geweest om input en feedback te geven op de voorgenomen 
schetsen. In juli gaf de klankbordgroep het sein groen om het schetsontwerp voor te leggen 
aan het dorp. 
 
In september 2022 vond een dorpsbijeenkomst plaats die druk bezocht werd (ongeveer 150 
bezoekers). Tijdens het eerste deel van de bijeenkomst vond een plenaire presentatie plaats 
met een toelichting op het schetsplan. In het tweede deel konden bezoekers vragen stellen 
en schriftelijke feedback geven op de onderdelen van het schetsontwerp. Na de 
dorpsbijeenkomst is er nog een extra bijeenkomst geweest voor de inwoners van de 
Griensvenstraat en voor een aantal ouders van Kindcentrum de Kastanjelaar. Beiden groepen 
hadden behoefte om nogmaals van gedachten te wisselen over voorgenomen plannen.  
Alle feedback uit de 3 bijeenkomsten is geclusterd en voorgelegd aan de klankbordgroep in 
december 2023. Die bijeenkomst resulteerde in een akkoord vanuit 90% van de 
klankbordgroep leden om het schetsontwerp naar de volgende fase van het proces te 
brengen; het besluitvormingsproces. 

 
11. Omgevingsvisie 

De komst van de Omgevingswet per 1 juli 2022 vraagt van kerndorpen haar eigen 
omgevingsvisie samen te stellen. In november 2021 is met een groep inwoners van Milheeze 
en met ondersteuning van P.de Wit (gemeente Gemert-Bakel) gestart met het proces om te 
komen tot een omgevingsvisie voor Milheeze.  
Tijdens deze bijeenkomst is vastgesteld dat er in een breder verband een vervolg plaats gaat 
vinden waarbij een brede doelgroep van Milheeze vertegenwoordigd is. Jong, oud, 
ondernemers, verengingen, recreatiesector, agrarische sector, onderwijs, zorg. 
 
In maart 2022 stond een brainstormbijeenkomst gepland onder leiding van een 
procesbegeleider. Tijdens deze bijeenkomst is met de deelnemersgroep invulling gegeven 
aan de Omgevingsvisie Milheeze voor de komende 20 jaar. Vervolgens is dit uitgewerkt tot 
een rapport en in september 2022 besproken met wethouder Willeke van Zeeland, 
projectmanager Patrick de Wit en Elice Steijaert.  
 
In oktober 2022 is een presentatie gegeven aan de Commissie over de belangrijkste 
conclusies van de Omgevingsvisie, het doorlopen proces en een aanbeveling voor de 
vervolgaanpak. Door het uitstellen van de Omgevingswet en capaciteitsgebrek bij de 
Gemeente is enige vertraging ontstaan in het proces. Op 14 februari 2023 heeft een 
vervolggesprek plaatsgevonden met Patrick de Wit. Doelstelling vanuit de Gemeente is om 
voor de zomer het concept Omgevingsvisie Gemeente Gemert-Bakel gereed te hebben (met 
input van alle 7 dorpen). Vooruitlopend hierop zijn we momenteel gezamenlijk aan het 
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bepalen welke onderdelen uit de Omgevingsvisie al opgepakt kunnen worden. 
Vervolggesprek staat gepland op 14 maart 2023.  

 
 
12.  Duurzaamheid 

Op dit nieuwe thema hebben in 2022 nog geen activiteiten plaatsgevonden. Hier zal in 2023 
 een start mee gemaakt worden.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


